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1 
Hoe komt het dat vermeld wordt dat 3500 DOT productbeschrijvingen 
worden ingevoerd, terwijl in de latere beleidsstukken over 3600 DOT 
productbeschrijvingen wordt gesproken? 

2 
Voor de aanpak van wanbetalers is het per 1 september 2009 wettelijk 
mogelijk gemaakt voor zorgverzekeraars om wanbetalers in de schuld-
hulpverlening op te nemen. Eventueel kunnen zij een bestuursrechtelijke 
premie heffen die ingehouden kan worden op het inkomen. Het eerste 
resultaat laat een positief effect zien op het aantal wanbetalers. De huidige 
aanpak van wanbetalers laat een positief eerste beeld zien. 
Kan de minister de feiten waaruit dit positieve resultaat blijkt meedelen? 
Waarom zijn de uitvoeringskosten van het nieuwe beleid t.a.v. wanbe-
talers zo hoog? Worden die niet volledig op de tot betaling gedwongen 
wanbetalers verhaald? Zo nee, waarom niet? 

3 
Hoeveel verplichte fusie-effectrapportages zijn er sinds de invoering 
opgesteld door bestuurders van zorginstellingen, en hoe zijn deze 
beoordeeld door de IGZ? 

4 
Hoeveel extra wijkverpleegkundigen zijn daadwerkelijk aan het werk 
gegaan, en met welk resultaat? Hoe wordt deze ontwikkeling in de 
toekomst behouden c.q. verder uitgebouwd? 

5 
Waarom is onvoldoende resultaat geboekt op het gebied van preventie? 
Waarom zijn de percentages niet-rokers en niet drinkers 1 procent gedaald 
en weer gelijk aan het percentage in 2007? Welke concrete maatregelen 
zijn in de afgelopen tijd genomen en met welk resultaat? 

6 
Kan de regering uitleggen waarom het huidige preventiebeleid voortgezet 
wordt, ondanks dat de doelstellingen uit de Preventienota niet gehaald 
zijn? Kan de regering aangeven wat er met de kritiek van het RIVM en de 
IGZ is gedaan, die beiden concludeerden dat de effectiviteit van de 
gehanteerde interventies (o.a. door het Centrum Gezond Leven) zeer 
gering is? 

7 
Als het opkomstpercentage voor de HPV-vaccinatie is tegengevallen, wat 
is dan de verklaring dat de uitgave voor de aanschaf van de vaccins hoger 
is uitgevallen? 

8 
Waarom ligt kabinetsdoelstelling 45 (kwaliteit zorg zichtbaar verhogen in 
2011 ten opzichte van 2006) nog steeds onvoldoende op schema? Is het 
nog reëel te veronderstellen dat de doelstelling wordt gehaald? 

9 
De stand per ultimo 2009 laat zien dat de genomen maatregelen aan het 
einde van deze kabinetsperiode leiden tot een vermindering van de 
administratieve lasten voor bedrijven tot ca. 28 procent ten opzichte van 
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de stand in 2007, terwijl de vermindering voor burgers circa 26 procent in 
uren en 80 procent in kosten bedraagt. 
Op welke «stand» doelt het verslag hier en hoe is deze tot stand 
gekomen? 

10 
De aansluiting van zorgverleners op het LSP heeft in 2009 enige 
vertraging opgelopen. Wat is hiervan de oorzaak? Waaruit bestaat de 
extra stimulans, welke middelen worden hiervoor ingezet, en welke 
waarborgen zijn er dat de vertraging hiermee wordt weggewerkt? 

11 
De ontwikkeling van innovatieve producten voor de zorg komt met de 
inzet vanuit het Zorginnovatieplatform (ZIP) goed van de grond, zodat 
steeds meer zorgorganisaties en bedrijven hiervan kunnen profiteren. 
Kan de regering deze stelling onderbouwen door een overzicht te geven 
van innovatieve producten die ontwikkeld zijn met inzet vanuit het ZIP? 

12 
Met welke concrete maatregelen wordt geanticipeerd op het extra beroep 
op de arbeidsmarkt in de zorg? Van welke verwachtingen ten aanzien van 
vraag en aanbod wordt op dit moment uitgegaan? 

13 
Ten slotte is in 2009 de samenhang in uitvoering onderzocht van 
verschillende wetten die gericht zijn op (het bevorderen van) participatie. 
Dit zijn naast de Wmo de Wet werk en bijstand (Wwb), de Wet sociale 
werkvoorziening (Wsw) en de Wet investeren in jongeren (WIJ) ( 29 538, 
nr. 108 ). Hieruit blijkt dat gemeenten al in toenemende mate verbindingen 
leggen in de uitvoering van de participatiewetten. 
Is het onderzoek naar deze samenhang gepubliceerd en, zo ja, waar? Wil 
de regering toezeggen dat in een volgend jaarverslag bij dergelijke 
mededelingen een bronverwijzing wordt vermeld, bijvoorbeeld via de 
beproefde methode van een notenapparaat? 

14 
«Medio 2008 is de «Impuls Nationaal Actieplan Sport en Bewegen» in 44 
gemeenten van start gegaan. De Impuls is in 2009 goed op gang gekomen 
en de eerste resultaten zijn overwegend positief.» In welke zin zijn de 
resultaten overwegend positief, en waaruit blijkt dit? 

15 
In budgettair opzicht heeft het kabinet in 2009 te maken gehad met veel 
tegenvallers. De totale overschrijding uit de actualisatie ten opzichte van 
de ontwerpbegroting 2009 bedraagt circa € 1,9 mln. In de curatieve zorg 
was de overschrijding circa € 1,6 mln. Voor de langdurige zorg was in 
2009 een overschrijding van circa € 0,3 mln. zichtbaar. 
Weten ambtenaren het verschil tussen een miljoen en een miljard? Wat 
mag uit deze passage worden afgeleid over hun nauwkeurigheid en 
oplettendheid? 

16 
De implementatie van het Elektronisch Patiënten Dossier (EPD) heeft in 
2009 een vlucht genomen en tot aanzienlijk meer activiteiten en kosten 
geleid dan oorspronkelijk geraamd. 
Kan de regering toelichten welke activiteiten zo’n vlucht namen, en per 
activiteit duiden welke kosten daarvoor werden gemaakt? 
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17 
Lagere ontvangsten bestuurlijke boetes wegens een te hoge raming en 
wijzigingen in de uitoefening van het toezicht. Het nieuwe interventie-
beleid van de VWA is gebaseerd op een risicogerichte aanpak en 
zogenaamde «compliance assistance». 
Kan de regering aangeven of de lagere ontvangsten hier het gevolg zijn 
van een betere naleving of juist van minder controle? 

18 
In 2009 is een kosten- en batenanalyse uitgevoerd van de inzet van tolk- 
en vertaaldiensten. In verband met de aankomende aanbesteding van de 
tolk- en vertaaldiensten worden de resultaten niet openbaar gemaakt. 
Kan de regering toelichten waarom het voor de aanbesteding van belang 
is dat de kosten- en batenanalyse geheim blijft? 

19 
Wat is het gebruik van faxapparatuur voor auditief gehandicapten, 
allergeenvrije/stofdichte hoezen en sta-op-stoelen nadat de vergoeding 
van deze hulpmiddelen in 2009 uit het Zvw- pakket is gehaald? 

20 
Hoeveel diagnoses en behandelingen van ernstige dyslexie werden in 
2009 vergoed door de Zvw? Welk aantal diagnoses en behandelingen 
werden er in 2008 verricht? 

21 
Hoeveel en welk bedrag aan benzodiazepinen werd er in 2009 aangeschaft 
nadat deze uit het Zvw-pakket werden gehaald? Hoeveel en welk bedrag 
aan benzodiazepinen werd er in 2008 aangeschaft toen deze nog wel 
onder de dekking van het Zvw-pakket vielen? 

22 
Waarom wordt voor de bepaling van de uitgaven onder het BKZ niet 
gebruik gemaakt van één informatiebron? Welke problemen doen zich 
voor bij de huidige getrapte aanlevering en welke voordelen heeft het? 

23 
Wie bepaalt in welk jaar de financieringsachterstanden neervallen? Op 
basis van het totale bedrag worden toch de kortingen en de ex post 
compensatie bedragen vastgesteld? 

De voorzitter van de commissie,
Smeets 

De griffier van de commissie,
Teunissen
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